
Protokoll  
Styrelsemöte Björbo Intresseförening 
 2012-10-03 IOGT-lokalen 

Närvarande: Sören Dahl, Annica Gustafsson, Camilla Ryttare, Anette Hindén, Bodil 
Eljas, Anna Lundström, Annette Oderhag-Thuresson (adjungerad), Lennart 
Ljunggren (föredragande § 47)  
Frånvarande: Erika Persson, Camilla Ryttare.   

§ 43 Mötet öppnades. 

§ 44 Dagordningen presenterades och godkändes 

§ 45 Protokollsjusterare Camilla Ryttare och Anette Hindén 

§ 46 Föregående protokoll genomlästes och godkändes. 

§ 47 Infartsskyltar:

§ 48 

 Lennart Ljunggren har tagit in offert utifrån ett tidigare 
förslag på utformning. 3 skyltar; vid infarterna. Eftersom förslaget blir 
kostsamt och behöver revideras beslutades att låta allmänheten komma 
med förslag på hur den skulle kunna utformas. Därefter kan arbetet gå 
vidare med ansökan om tillstånd hos Trafikverket och bygglov hos 
kommunen.  Annica gör ett förslag till annons. 
Den gamla Välkommen till Björboskylten vid Åkerströms garage 
diskuterades. Inaktuella skyltar ska plockas ner och ersättas med 
någonting nytt och aktuellt. Fundamentet ska fräschas upp. 

Dirtbanan:

§ 49 

 Frågan diskuterades och eftersom inget svar har inkommit 
som utlovat från kommunen uppdras åt Sören att stöta på igen. 

Julmarknad och granen vid älvbron

§ 50 

: Ett nytt fundament till granen har 
införskaffats och ska grävas ner, Vägföreningen ansvarar för detta. 
Julmarknad ska hållas den 24 november 13:00-16:00. Det beslutades 
om en ny form med hantverkare, skolklasser och knallar, korvgrillning, 
tomte till barnen, utomhus vid Fänforsen. Företagen deltar med någon 
form av sammanbindande julpromenad och ett dragplåster, vinst, i form 
av en resecheck. Bodil hör sig för hos företagen. Bodil och Anna tar emot 
intresseanmälan från de som vill boka plats på marknaden.  

Avsägelse av uppdrag:

§ 51 

 Camilla Ryttare har meddelat att hon avsäger sig 
uppdraget som ledamot av styrelsen. Beslutades att bevilja Camillas 
begäran.  Anna Lundström går in som ordinarie ledamot i Camillas ställe. 

 

Rapporter: 

Slyröjning: Röjningen den 11 september blev inställd pga regn. Istället 
blev det ett nytt tillfälle den 22 september då ett 30-tal. Arbetsdagen 
bjöds på mat till arbetslaget i puben på Länsmansgården. 



 Barngympa:

§ 52 

 Efter kontakter med Annelie beslutade de att fortsätta 
verksamheten som tidigare. 

 

Övriga frågor: 

Försäljningsbodar vid affären: Det har inkommit ett förslag om att sätta 
upp små bodar som kan nyttjas för försäljning. Förslaget har noterats. 

Distriktssköterskemottagningens nedläggning:

 

 Sören uppdrogs att ta 
kontakt med Floda intresseförening för att stämma av med dem. 

§ 53 Nästa möte: 5 november 2012 kl 19:00 i IOGT. 

 

 

Sören Dahl, ordförande 

 

 

Justeras: 

 

 

Camilla Ryttare   Anette Hindén 

 

Vid protokollet: 

 

 

Annica Gustafsson 
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